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Адрес Shahe Hongsheng Glass Co.,Ltd. 
South Dadu village 
Jinbaijia industry zone 
Shahe city, Hebei province

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Our company produces various kinds, size, and color of float glass, sheet glass, clear glass sheet, reflective glass, aluminum mirror sheet, tempered
glass, hollow glass and obscure glass. The obscure glass has 30 different kinds of verification which mainly includes Mistlite, Pear, Flora, Karatachi
and Four-season-rainbow.

The further processed project now is equipped with 6 edge grinding machines for louver glass，6 precise cutting machines. Our annual sales volume
of clear, green, bronze, grey, blue plain sheet, reflective glass, obscure glass and louver glass is more than 500000 crates; the 1-10mm cut small sheet
is around 800000 square meters. We have two aluminum mirror sheet production lines, and its output is 150000 crates. So far, we have been selling
our products to more than 40 countries in Southeast Asia, Africa, South America, Middle East, America and Europe

Company Profile of Shahe Hongsheng Glass Co.,Ltd.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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